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To: ) IEEE @rminvs.n;IEEE)EXE) @ minvws.i, IEEEEE
From: )
Sent: Tue 1/5/2021 11:11:23 AM

Subject: RE: TER INFO - FW: Voortgang/stand van zaken verkenning BSN verwerkentbv gebruik MITZ

Received: Tue 1/5/2021 11:11:23 AM

Dag allemaal,

Santé: op een mooi 2021, voor jullie (ons) allemaal!

Zie hieronder mij gedachten n.a.v. de passage in de brief. Kern: decentrazl toestemming inregelen tbv uitwisseling JGZ-RIVM

voor het reguliere RVP lijkt mij de meest realistische en haalbare route op korte termijn en sluit voor zover ik dat kan beoordelen

op basis van de brief aan bij de route die op dit punt voor COVID-19 gevolgd wordt.

Laten we dit (technische implementatie van toestemming) en de financiering straks met elkaar bespreken. Ik ga zo nog even

met de collega’s van dI bellen om te horen of er voor DigID en BSN al sprake is van voortgang t.o.v. voor kerstperiode (hoewel
dit in mijn optiek dus sowiesa past bij een oplossing die op de langere termijn aan de orde is).

Groet en tot straks,
5.1.2e

Van: 5.1.2e 51.2e¢ |] JEEI 2 invws i>

Verzonden: dinsdag 5 januari 2021 10:11

$5" .... rowEEE e@minvws.ni>;INEXEN)<BEXED0 minvws.n>; INEEEKEC
@minvws.nl>

Onderwerp: RE: TER INFO - FW: Voortgang/stand van zaken verkenning BSN verwerken tbv gebruik MITZ

Ho

JENETNN
<=

Beste wensen nog!
En goed om vandaag even kort te overleggen.

Ik stuur het verslag van de vergadering in december mee (zie onder), zod=:JREook op kunnen meelezen.

Het gaat voor bespreking vanmiddag om het laatste stukje (geel): wat is he ?
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5.1.2i Concept

Mail aan deelnemers:

Beste allen,

Hierbij per mail een kort verslag van de afgelopen bijeenkomst over het inbouwen van de toestemmingsverklaring in het RVP.

5.1.2i Concept
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5.1.2i Concept
5.1.2e

van:INCRE
Verzonden: maandag 4 januari 2021 21:13

@minvws.nl>

ICE.

Onderwerp: RE: TER INFO - FW: Voortgang/stand van zaken verkenning BSN verwerken tbv gebruik MITZ

Hoi,

-We moeten nog terugkoppeling geven idd, ik zal nog even naar verslag van kijken dan kan dat deze week weg ja.
-Heb vraag over covid registratie uitstaan (aantal van jullie gemaild), spra andaag heel even: er wordt voor een opt-in

gekozen die in cimms en decentraal wordt ingebouwd maar zij weet de details niet. lig geen wettelijke verplichting schijnt.
Een kort overleg lijkt me nuttig.

Gr

5.1.2¢

Van:IEEEJBEN minvws.nl>

Verzonden: maandag 4 januari 2021 17:03

@minvws.nl>; [EEC EXER 0 minvws.o>; ICED
.nl>

Onderwerp: RE: TER INFO - FW: Voortgang/stand van zaken verkenning BSN verwerken tbv gebruik MITZ

Hoi allen,

In navolging van onderstaande. Is het wel of niet nuttig om morgen te overleggen?
- Eris nog geen terugkoppeling geweest aan de deelnemers van het overleg begin december dat -begreep ik- niet zo

gezellig verliep. Is het niet goed om toch iets te laten horen? In ieder geval goed om even expliciet bij stil te staan.

- Is er al meer bekend over of we wel/niet bij covid-registratie aan kunnen haken/of dat kansen biedt?

Graag even jullie idee over of het wel of niet handig is om morgen samen te komen. Ik had het erover met [EE en wat ons

betreft zien we wel meerwaarde om morgen kort in 15-30 minuten samen te komen maar ook niet onoverkomelijk om te laten

vervallen. We horen graag!

5120 ON namens

Van: SR ed)

Verzonden: vrijdag 18 december 2020 10:24

)JEEe minvws.nl>;[| s12e size <

@minvws.nl>

Onderwerp: TER INFO - FW: Voortgang/stand van zaken verkenning BSN verwerken tbv gebruik MITZ

@minvws.nl>

Goedemorgen allemaal,

Uit een telefonische terugkoppeling begrijp ik dat onze collega’s bij dI verwachten op z'n vroegst medio januari uitsluitsel te

kunnen geven over de haalbaarheid van de aansluiting van Mitz op DigID (en de relatie met het verwerken van BSN). In vervolg

op een bestuurlijk overleg (gisterenmiddag) hierover, vergt het nog nader uitzoekwerk door onze eigen juristen bij WIZ.
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Van begreep ik dat wij in januari de koppen bij mekaar steken om te bespreken en bepalen hoe verder in de casus

‘informed consent JGZ-RIVM'. Lijkt me handig om dat te doen nadat door dI uitsluitsel is gegeven, dan is deze variabele in de

kwestie in iedere geval weer constant. Ik ga hier in januari uiteraard weer achteraan.

or Hf
dagen en tot 4 januari (of kort daarna),

vor:IEEE
Verzonden: woensdag 16 december 2020 10:52

Aan:ENED)SEENo vx.
Onderwerp: FW: Voortgang/stand van zaken verkenning BSN verwerken tbv gebruik MITZ

rol EEE,

Vandaag en morgen verwacht men bij dI meer te weten over de BSN/DigiD randvoorwaarde in relatie tot Mitz. Zie hieronder de

reactie vanIKE

Groet,

ver:IESE
Verzonden: woensdag 16 december 2020 09:29

Aan: 5.1.2 5.1.2¢)] minvws.nl>

Onderwerp: RE: Voortgang/stand van zaken verkenning BSN verwerken tbv gebruik MITZ

Goedemorgen EEES,

Goed om te horen dat er op korte termijn schot in de zaak zit. Ik ben, samen met mijn collega’s van de directie PG, heel

benieuwd wat de rapportage oplevert en hoe daar bestuurlijk door de partijen op gereageerd wordt. Heel fijn wanneer het je lukt

om daar donderdag nog wat over te laten weten.

Groet,

5.1.2e

Van: SEES)IEE© minvws.ni>
Verzonden: dinsdag 15 december 2020 16:55

Aan: JEESE© minvws.ni>
Onderwerp: RE: Voortgang/stand van zaken verkenning BSN verwerken tbv gebruik MITZ

Hoi IEKEZH
Het klopt dat er op dit moment een traject loopt met BZK, VZVZ en ZN waarin bekeken wordt of Mitz aangesloten kan worden op

Digid. Ik verwacht daar morgen de rapportage van en we hebben daar donderdagmiddag een bestuurlijk overleg over. Kort en

goed ik hoop donderdag meer te kunnen meiden. CTS «=~ ik zal proberen je
van een antwoord te voorzien.

Hartelijke groet,

Verzonden: dinsdag 15 december 2020 14:19

Aan: 51.2e 5.1.2e|] minvws.nl>

Onderwerp: Voortgang/stand van zaken verkenning BSN verwerken tbv gebruik MITZ

Hoi EEE,

Belangrijke randvoorwaarde voor het wel/niet kunnen inzetten van Mitz (beter: een op het MITZ-afsprakenstelsel gebaseerde
toestemmingsoplossing) is het regelen van de juiste grondslag (immers, verwerken BSN). Ik zoek naar meer beeld en geluid bij
de stand van zaken in de gesprekken die hierover gevoerd worden met o.a. Logius en VZVZ. Is al duidelijk wat wel/niet nodig is,

of dat ook realiseerbaar is en welk tijdspad hierbij komt kijken? Ten tijde van het IB was sprake van 3 scenario’s die met

genoemde partijen verkend zouden worden, en als ik het goed heb trek jij dit traject.

Ik vraag het omdat we vanuit de directie Publiecke Gezondheid in het gesprek met de JGZ - over het inregelen van toestemming



tbv uitwisseling met het RIVM - niet verder komen op dit moment, en ik het vermoeden heb dat meer zicht op hoe het BSN-

vraagstuk er voor staat kan helpen.

Hoor graag van je.

oe

i
groet,

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Parnassusplein 5 | 2511 VX | Den Haag |
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